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In het najaar van 2006 stapte ik voor de eerste keer binnen bij Bex*. 
Ik kwam solliciteren, maar wist niet zo goed of ik wel bij Bex* wilde 
werken. Ik werkte namelijk op dat moment als ZZP-er voor een aantal 
vaste opdrachtgevers en dat beviel best goed. Tegelijkertijd miste ik de 
aanwezigheid van bevlogen vakgenoten om me heen. Zodra ik bij Bex* 
over de drempel stapte, viel me één ding op. De energie bruiste door 
de gangen. Al snel wist ik: daarvan wil ik deel uitmaken.

Ik werd dus een Bex*er. Wat heb ik veel 
gedaan. En nog meer geleerd. De uitdagendste 
opdrachten bij opdrachtgevers waarop ik met 
veel trots terugkijk. Bex* was een bureau om 
trots op te zijn. Met ruim negentig collega’s 
waren wij dag in, dag uit met het communicatie
 vak bezig. We bedachten. We ontwikkelden. 
We creëerden. We voerden uit. We mopperden 
hier en daar. Maar we hadden vooral heel veel 
plezier. Met elkaar en met onze opdrachtgevers.

En toch vertrok ik weer. Met pijn in mijn hart, 
maar met een enorme drive om carrière 
te willen maken. Daarvoor moest ik voor 
mijn gevoel toch naar ‘de andere kant’. Een 
grote corporate in de Randstad. Ook daar 
leerde ik veel. Maar iedere dag miste ik de 
bevlogenheid, de liefde voor het vak en de 
bruisende energie en creativiteit van mijn 
Bex*collega’s. 

Najaar 2016, precies tien jaar later. Weer stapte 
ik bij Bex* over de drempel. Ik was terug op het 
oude, warme nest. Maar wat was er een hoop 
veranderd. Het bureau was kleiner. De sfeer 
was anders. En sommige dingen waren 
toch nog steeds hetzelfde: de uitdagende 
opdrachten, opdrachtgevers met klinkende 
namen, bevlogen collega’s. 

En dat waren precies de redenen waarom ik 
op 1 april 2022 mijn handtekening zette bij 
de notaris. Dat maakt 2022 voor ons bureau 
een extra bijzonder jaar. Een jaar waarin we 
ons 35jarig bestaan vieren én het jaar waarin 
Noud het bureau aan mij overdroeg. 

Noud, veel dank voor wat je in 35 jaar hebt 
opgebouwd. Samen met de collega’s én met 
onze opdrachtgevers ga ik jouw levenswerk 
voortzetten. Dat voelt als een eer. En ik reken 
erop dat je nog heel vaak komt binnen
wandelen, een kopje thee met ons drinkt en 
het toch niet kunt nalaten om met ons mee te 
denken over de vraagstukken waarmee we 
op dat moment bezig zijn. 

Wij – en dan spreek ik namens alle collega’s, 
exBex*ers én vast ook voor onze opdracht
gevers – hebben heel veel aan jou te danken. 
Gelukkig zijn we je nog niet helemaal kwijt en 
mogen we nog van al je kennis en wijsheid 
profiteren door je aanwezigheid in de Raad van 
Advies.

In dit magazine blikken we terug op 35 jaar 
Bex* en tegelijkertijd kijken we vooruit. Want de 
toekomst wacht op ons en wij zijn er klaar voor. 

Veel leesplezier!
Jhorna

Nog één keer 
terugkijken….

Voorwoord

 3



Martin 
van der 
Schans

4



“ Ik koester de vrijheid om  
      te experimenteren 
 en te mislukken”

Je weet dus niet meer of het verhaal van 
die ongefilterde Geuze klopt?
“Nee. We zeiden op de opleiding al tegen elkaar 
dat we ooit een eigen bureau gingen beginnen. 
Maar als Noud het zegt, dan klopt het.”

Waarom wilde jij een eigen bureau?
“Ik houd van vrijheid. Het leek mij mooi om 
voor een flink deel zelf te bepalen wat je 
doet. En het opzetten van een bureau vond ik 
spannend.”

Herinner je de eerste dag nog?     
“Er waren meerdere eerste dagen. We richtten 
eerst allebei een éénmanszaak op en startten 
van daaruit geleidelijk met Bex/van der 
Schans Public Relations adviseurs. Ik vond 
het machtig mooi dat opdrachtgevers voor 
onze diensten betaalden, want we waren toch 
een beetje éénoog in het land der blinden, 
als derde lichting heao communicatie, in een 
relatief nieuw vak. We kregen steeds meer 
opdrachten, we werkten hard en we waren 
best succesvol.”

Welke herinnering is je het meest 
bijgebleven?
“De ‘vibe’ die er heerste toen we succesvol 
werden. Zowel het pionieren als het doorgroeien 
daarna zie ik als een prachtige periode. Vooral 
ook door de mensen waarmee we dat deden. 
Als je dan voor het eerst een grote opdracht 
krijgt, zoals de motivatiecampagne voor Volvo, 
dan is dat gaaf.”

Hoe kijk jij terug op jouw vijftien jaar bij 
het bureau?
“Als een periode die mij veel opleverde en 
waarop ik trots blijf. Ik legde samen met Noud 

de basis, het bureau doorstond stormen en het 
is er nog. Dat is knap. Ik kijk ook terug op een 
tijd waarin ik uiteindelijk mijn vrijheid verloor, 
omdat Bex* voor mij te groot werd.”

Wat leverden die vijftien jaar je op?
“Ik was ooit best een onzekere jongen. 
Juist doordat je bij zoveel organisaties over de 
vloer komt, word je daarin makkelijk. Wie er 
ook tegenover me zit, ik knoop een gesprek 
aan. Daar heb ik tot op de dag van vandaag 
plezier van.”

Waarom nam je in 2001 afscheid?
“Ik koester de vrijheid om te experimenteren 
en te mislukken. Dat kun je beter in je eentje 
doen. Er gebeurt vandaag iets, dat vind ik 
interessant. Er gebeurt morgen iets, dat vind ik 
ook interessant. De ambitie om uit te groeien 
tot een groot bureau paste niet bij mij, maar ik 

ging er wel een tijdje in mee. Daardoor verloor 
ik mijn vrije geest. Ik heb geen spijt van mijn 
beslissing om afscheid te nemen, maar het 
voelde niet fijn om afscheid te nemen van een 
bureau dat je zelf mee hebt opgericht.“

Je bent sinds maart 2020 fietsenmaker in 
Weert. Mis je het communicatievak niet?
“Nee. Ik had tot begin 2020 de allerleukste tijd 
in het communicatievak, maar ik miste te vaak 
het directe, zichtbare resultaat. Nu brengt een 
klant 's ochtends zijn fiets bij mij, die repareer 
ik, de klant is blij en ik krijg betaald. Ik weet 
precies waarvoor ik het doe.“

En waarom dan fietsenmaker?
“Ik sleutelde vaak aan mijn fietsen. En ik 
houd van techniek. Bij fietsen blijft de basis 
hetzelfde: je trapt en daardoor ga je vooruit. 
Maar het is knap hoe daarin steeds innovaties 
plaatsvinden. Eind 2019 volgde ik een opleiding 
tot fietsenmaker in België, maar die maakte ik 
niet af. Ik ben wijs geworden door het te doen. 
En ik ben niet bang om fietsen uit elkaar te 
halen. Zolang je gestructureerd werkt, krijg je 
ze altijd weer in elkaar.”

Je bent ook nog de meest communicatieve 
fietsenmaker van Weert en omstreken.
“Doordat ik mensen begrijp, krijg ik goede 
reviews. Ik ben zeker niet de beste fietsenmaker, 
maar wel de meest meedenkende. Ik ben 
oprecht dankbaar dat ik 35 jaar geleden de 
kans kreeg een bureau op te zetten, want het 
brengt me nog steeds veel.”

Bex* bestaat nu 35 jaar. Had je dat ooit 
gedacht?
“Welnee. Ik vind dat fantastisch. En dat niet 
alleen. Als je kijkt hoeveel mensen binnen het 
bureau zijn opgeleid en bij welke organisaties 
ze nu zitten, dat is enorm. Dat vind ik een 
mooie gedachte.”   

Martin van der Schans stond 35 jaar geleden met Noud Bex aan de wieg van Bex/van der Schans 
Public Relations adviseurs. Of de klasgenoten van de heao communicatie dit plan smeedden onder het 
genot van een ongefilterde Geuze, zoals het verhaal gaat, weet hij niet meer. Martin richt zich liever op 
de toekomst als meest communicatieve fietsenmaker van Weert en omstreken.

Ex-Bex* Martin van der Schans

“ Wie er ook tegenover me zit, ik knoop een gesprek aan. 
Daar heb ik tot op de dag van vandaag plezier van.”
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Oprichting Bex/van der Schans 
Public Relations adviseurs
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“ Van Bex* kreeg ik zaken 
terug uit de organisatie 
die ik als directeur niet 
rechtstreeks hoorde”

Terug in de tijd met oud-opdrachtgevers Hans Schlösser, voormalig directeur Brabant Alucast

Aanvankelijk maakte Bex* brochures, audiovisuele presentaties en nieuwsbrieven. 
“Daarvoor liepen ze door de hele organisatie en kreeg ik zaken terug die ik als directeur niet 
rechtstreeks hoorde. Dat overtuigde mij van het grote belang van interne communicatie, 
zeker toen we flink groeiden.”

De naam werd omgedoopt in Brabant Alucast, want wij werkten voor internationale 
automotive klanten. “Ook in Oss hadden we het nodige zendingswerk te doen, mede 
omdat we mensen nodig hadden. Het was cruciaal om onszelf te profileren als moderne 
producent van aluminium, in lokale kranten vertelden we ons verhaal en tijdens open dagen 
konden bezoekers zien dat we een schoon en innovatief bedrijf waren. Bex* maakte een 
mooie arbeidsmarktcampagne. Dat leverde ons veel extra medewerkers op en Bex* één 
van haar eerste prijzen.”

“ Een mooie arbeidsmarkt campagne 
leverde ons veel extra medewerkers op”

Gepensioneerd ingenieur Hans Schlösser was als directeur van 
Brabant Alucast één van de Bex* opdrachtgevers van het eerste 
uur. “Ik leerde Noud kennen bij Volvo Car in Born. Toen ik in Oss 
directeur werd van Spuitgieterij Brabant en Noud voor zichzelf 
begon, mocht hij voor mij aan de slag. Ik was een vrij kritische 
opdrachtgever, maar hij schroomde niet zijn feedback te geven. 
Die kon ik meestal trouwens goed hebben.”
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Bex* verovert de wereld
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Hyderabad

Shanghai

Taiwan

Singapore

Dankzij onze opdrachtgevers 
komen wij op heel wat 
bijzondere plaatsen in de 
wereld. Van een intensief 
veranderproject tot een 
storytellingtraining en 
van een campagne tot 
individuele coaching. Van 
een mediatraining tot 
issuemanagement. Voor onze 
internationale opdrachtgevers 
reizen we de hele wereld over.
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“ Onze boegbeelden gaan met 
energie en zelfvertrouwen naar 
huis. Klaar om hun verhaal met 
de wereld te delen”

Alfred van de Pol, Nicole Ooijen en Cor 
de Jongste zijn verantwoordelijk voor het 
boegbeeldenbeleid van de politie. Alfred legt 
uit waarom de politie met boegbeelden werkt: 
“In 2017 bepaalden we dat we veel meer 
onderdeel wilden zijn van het maatschappelijk 
debat. We hebben er een speerpunt van 
gemaakt. Deels omdat er vaak over ons 
werd gesproken in plaats van met ons en 
deels om zelf onderwerpen te agenderen. 
We wilden juist niet dat alleen politiechefs en 
woordvoerders interviews gaven. Het gaat dan 
toch al snel over beleidszaken. We wilden juist 
de politiemensen aan het woord laten over de 
inhoud van hun dagelijkse werk. Daarom zijn 
we op zoek gegaan naar boegbeelden.”

Waarom bieden jullie de boegbeelden een 
opleiding aan? 
Nicole: “Politiemensen zijn gewend om 
onder druk te presteren. Ze zijn niet opgeleid 
om met journalisten te praten of om op 
een podium te staan. Daarom willen we 
ze hiervoor belangrijke basisvaardigheden 
meegeven. Met behoud van hun bevlogenheid 
en authenticiteit. We gingen op zoek naar 
een partner die ons daarbij kon helpen. We 
schreven een aanbesteding uit. Bex* won de 
aanbesteding. Samen met de trainers van 
Bex* ontwikkelden we een programma op 
maat. Dat ziet er als volgt uit. Ieder boegbeeld 

volgt een mediatraining van een dag en een 
social mediatraining. Na ongeveer twee jaar 
volgt er een opfristraining. Aanvullend kunnen 
boegbeelden kiezen voor losse workshops 
over storytelling of presenteren.ˮ

Alfred snijdt nog een belangrijk punt van de 
boegbeeldenopleiding aan. “Politiemensen 
zijn bevlogen in hun werk. Als je niet oppast, 
vertellen ze er uren over. In de opleiding 
leren ze hoe ze hun verhaal kort, krachtig 
en levendig kunnen vertellen. Ze leren regie 
te houden over hun onderwerp, zodat de 
nuances en dilemma’s van het politiewerk 
goed naar voren komen. In het publieke 
debat verdwijnen die nogal eens naar de 
achtergrond. Zo ontstond er een tijd geleden 
op social media verontwaardiging over een 
foto van een agent die langs de kant van de 
weg urineerde. De nuance is dat hij lange tijd 
assisteerde bij een levensreddende reanimatie 
en uiteindelijk heel nodig naar het toilet moest. 
Het gaat om een klein voorbeeld, maar de 
boegbeelden leren hoe ze die nuances ook bij 
zwaardere thema’s goed kunnen overbrengen. 
Politiewerk is namelijk nooit zwartwit.”

Boegbeelden van de politie schuiven regelmatig aan bij talkshows om een inkijkje te geven in hun 
dagelijkse werk. Zo leren we meer over wat de politie doet, bijvoorbeeld bij zedenzaken, cybercrime 
of ondermijning. Voordat boegbeelden aanschuiven bij talkshows volgen ze diverse trainingen bij 
de Bex*impact academy. Onze trainers leren hen om hun verhaal goed over te brengen, in heldere, 
duidelijke taal en met sprekende voorbeelden.

Opdrachtgevers aan het woord De politie

“ Politiemensen zijn 
bevlogen in hun werk”
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Hoe selecteren jullie de boegbeelden? 
Nicole: “We zijn begonnen met het maken 
van een lijst met onderwerpen, waarvoor we 
boegbeelden nodig hebben. Als volgende 
stap vroegen we aan politiechefs en 
communicatiemensen of zij geschikte collega’s 
kenden. Zo ontstond een lijst met potentiële 
boegbeelden. Uiteindelijk is niet iedereen van 
de lijst ook daadwerkelijk boegbeeld geworden. 
Soms blijkt in de training dat iemand er (nog) 
niet klaar voor is. Anderen over wie je twijfelt, 
bloeien juist helemaal op als ze hun verhaal 
voor de camera mogen doen.”
 
Alfred: “De boegbeeldentraining speelt een 
belangrijke rol in de selectie. De trainers 
maken voor iedere deelnemer een verslag 
waarin sterke punten en aandachtspunten 
staan, inclusief een advies of de rol van 
boegbeeld bij ze past. De meeste boegbeelden 
kunnen na deze training prima hun verhaal 
doen en komen definitief op de lijst. Al onze 
communicatiemensen en woordvoerders 
hebben toegang tot deze lijst. We kunnen 
daardoor snel schakelen als er verzoeken 
komen voor een interview of een lezing. Veel 
boegbeelden komen overigens ook zelf met 
suggesties. Sprekend is het voorbeeld van een 
agent die zich uitsprak over het schandalige 
gedrag van automobilisten die foto’s maken 
bij ernstige ongevallen.”

Heeft het boegbeeldenbeleid effect?
Alfred: “Absoluut. Dankzij de boegbeelden 
kunnen we de kant van de politie vaker en 
beter toelichten in het maatschappelijke debat. 
We vertellen genuanceerd waarom we dingen 
doen, welke dilemma’s er zijn, hoe we leren 
van of duiding geven aan politieoptredens. 
We zien regelmatig boegbeelden aanschuiven 
bij landelijke talkshows als Jinek en Op1 of 
bij regionale omroepen. Daarnaast geven ze 
regelmatig een interview in (lokale) kranten en 
staan ze als spreker op bijeenkomsten. Veel 
boegbeelden zijn ook prominent aanwezig op 
sociale media.” 

Hoe ervaren jullie de samenwerking 
met Bex*? 
Nicole: “Als heel prettig. Bex* is een 
professioneel bureau en dat merk je aan 
alles. Alle medewerkers schakelen snel, zijn 
flexibel en denken proactief met ons mee. 
De Bex*impact academy heeft heel veel 
meerwaarde. Onze boegbeelden trainen in 
een echt theater, een radiostudio en in een 
talkshowsetting. Dat maakt de training van 
begin tot eind heel realistisch.”

Alfred vult aan: “Ik vind het heel kenmerkend 
dat het vaak voelt of Bex*ers onze collega’s 
zijn. We ontwikkelden niet alleen de trainingen 
samen, de trainers van Bex* zijn vaak net zo 
trots en blij als een boegbeeld het goed doet 
in de media. De passie spat er bij de Bex*ers 
van af!”

En de boegbeelden zelf? Hoe ervaren 
zij de trainingen? 
Nicole: “De boegbeelden zijn unaniem 
enthousiast. Ze beoordelen de trainingen als 
erg goed. Dat is knap, want politiemensen 
zijn kritisch. De trainers van Bex* creëren een 
veilige setting waardoor onze boegbeelden 
echt uit hun comfortzone durven te gaan. 
Wat heel prettig is, is dat ze niet alleen leren 
wat hun ontwikkelpunten zijn, maar ook inzicht 
krijgen in hun kwaliteiten. Hoewel het een 
pittige trainingsdag is, gaan onze boegbeelden 
met energie en meer zelfvertrouwen naar huis. 
Klaar om hun verhaal met de wereld te delen." 

“ De passie spat er  
bij Bex* vanaf”
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Waarom ben jij trots  
op jouw team?
“Elke dag komen leiders en andere 
professionals toch wel gespannen 
en onzeker bij ons de Bex*impact 
academy binnen. Aan het eind 
van een sessie gaan ze met meer 
zelfvertrouwen het pand weer uit.”

“Dat komt omdat onze trainers de 
focus leggen op het versterken 
van kwaliteiten van de deelnemers. 
We geloven namelijk dat je de 
meeste impact maakt als je zo 
authentiek mogelijk bent. We kunnen 
met ogenschijnlijk eenvoudige 
aanwijzingen een groot verschil 
maken en zorgen voor een veilige 
sfeer, zodat deelnemers ook uit hun 
comfortzone durven te gaan. Onze 
unieke studiogang helpt natuurlijk ook. 
Deelnemers oefenen in een omgeving 
die zo realistisch is dat ze optimaal zijn 
voorbereid.” 

Met welke top 3 vragen 
komen opdrachtgevers  
bij je team?
“Onze opdrachtgevers willen 
zich voorbereiden op belangrijke, 
impactvolle momenten. Dat kan een 
interne bijeenkomst zijn voor alle 
medewerkers waarin een reorganisatie 
wordt aangekondigd, een belangrijk 
interview met BNR of omdat ze een 
keynote geven op een congres. 
Vandaar dat deze vragen vrijwel altijd 
voorbijkomen in intakes:
• Hoe zorg ik dat mijn boodschap  

blijft plakken?
• Hoe houd ik regie over  

mijn boodschap?
• Hoe versterk ik mijn boodschap met 

mijn stem en lichaamstaal?”

Welke opdracht was  
voor jou heel bijzonder  
en waarom?
“Te veel om op te noemen. Van 
mediatrainingen voor alle Nederlandse 
ambassadeurs tot trainingen 
storytelling in China. En van een 
compleet boegbeeldenprogramma 
voor de politie tot persoonlijke 
coachingstrajecten met bestuurders. 
Eentje die nog vers in mijn geheugen 
staat, is een storytellingprogramma 
voor het World Food Program van 
de Verenigde Naties. In Dakar 
mochten we hun boegbeelden 
laten kennismaken met de kracht 
van storytelling. Ik krijg nog steeds 
kippenvel als ik terugdenk aan de 
verhalen die ze deelden. Over impact 
gesproken!”

Wat zie jij de komende 
jaren als belangrijkste 
ontwikkeling binnen  
jouw vakgebied?
“Ik ben heel nieuwsgierig hoe Artificial 
Intelligence in combinatie met Virtual 
Reality ons vak gaat verrijken. Daar zijn 
nu al mooie voorbeelden van en de 
technologie wordt per dag beter. Over 
een tijdje zet je een VRbril op en waan 
je je op een podium inclusief publiek 
dat er niet alleen realistisch uitziet, 
maar ook realistisch reageert. Als 
jouw verhaal niet boeit, zie je de ene 
na de andere persoon afhaken. Of stel 
dat je ineens tegenover een virtuele 
Eva Jinek zit als voorbereiding op een 
interview in haar talkshow.  
Hoe gaaf is dat?”  

Waarvan dromen  
jullie als team?
“Dat de impact academy over tien 
jaar vestigingen heeft over de hele 
wereld omdat leiders onderkennen 
dat écht impact maken het verschil 
maakt tussen het succes of falen 
bij de uitvoering van hun plannen.” 

Teamleider Bex*impact academy
Serge van Rooij
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Vijf vragen aan...

Serge  
van Rooij
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Als team samen naar de top
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De vijf markante 
momenten van Noud

35 jaar Bex* terugkijken om vooruit te komen

Brabant Alucast,  
een droomopdrachtgever

“Voordat we in 1986 begonnen, had ik een prima baan bij Volvo Car 
in Born. Als je dan je contract opzegt, dan is dat spannend. Martin en 
ik hadden het geluk dat Brabant Alucast Products, een aluminium
hogedrukgieterij van Volvo in Oss die de markt opging, ons vroeg hun 
volledige communicatie te verzorgen. We ontwikkelden onder meer 
de nieuwe naam, de huisstijl, een folderlijn in diverse talen, een audio
visual, een beursstand en het personeelsblad, we schreven speeches 
en we regelden de free publicity. Kortom: alle facetten van in en externe 
communicatie kwamen voorbij. Natuurlijk moest er gewoon brood 
op de plank komen, maar het was een droomopdrachtgever. En het 
bedrijf was zó succesvol, dat het tientallen nieuwe medewerkers zocht. 
Dus toen mochten we ineens hun arbeidsmarktcampagne doen. We 
maakten daarin eigen mensen het gezicht van het bedrijf. Hun verhalen 
stonden onder meer centraal in een huisaanhuis krant, tijdens een 
open dag en in mailings aan arbeidsbureaus. Het was in feite storytelling 
‘avant la lettre’. We stuurden de campagne in voor de Magneet, de 
prijs van de Stichting Jaarprijzen Personeelscommunicatie (SJP) voor 
meest effectieve arbeidsmarktcampagne. En we wonnen tot onze eigen 
verbazing. Een klein bureau waarvan bijna niemand nog had gehoord. 
Het was de kers op de taart van al ons werk voor deze fantastische maar 
veeleisende opdrachtgever.”

De eerste crisisopdracht  
voor een ziekenhuis

“Onze eerste crisisopdracht was het uit de schappen halen van 
Kapitein Koekontbijtrepen van Peijnenburg, omdat ze te veel vocht 
bevatten en gingen schimmelen. Toch vond ik onze eerste crisis in een 
ziekenhuis veel spannender, want dan gaat het vaak om leven en dood. 
De fascinatie voor ziekenhuizen had ik als kind al. Ik keek enorm op 
tegen medisch specialisten en ziekenhuisdirecteuren, omdat ze mensen 
beter willen maken. In dit geval hing een specialist van het voormalige 
Sint Josephziekenhuis in Veldhoven een röntgenfoto in spiegelbeeld 
op. Daardoor verwijderde hij de verkeerde nier. We zorgden hierbij voor 
rust en overzicht, maakten duidelijke afwegingen en hielden daardoor 
de reputatieschade en interne onrust beperkt. In totaal voerde ik voor 
ruim dertig ziekenhuizen crisisopdrachten uit. Als je dan een ziekenhuis 
mag adviseren op een heel spannend moment en de opdrachtgever is 
tevreden, dan ben je trots.” 

Wordt zo’n crisisopdracht ooit routine? “In de Raad van Commissarissen 
van Rabobank, waarvan ik voorzitter ben, zat professor Geert Duijsters, 
hoogleraar en decaan aan Tilburg University. Die nam mij ooit apart en 
zei: ‘Weet je wat jouw grootste valkuil als superspecialist is? Routine’. 
En dat klopt. De duivel zit in de details, dus je moet altijd goed opletten 
en luisteren. Niet één casus is precies hetzelfde. Veel ervaring is fijn, maar 
je mag nooit denken dat je een crisis wel even oplost op een manier die 
werkte bij een soortgelijke crisis.”

Samen met mede-oprichter Martin van der Schans startte Noud Bex in het najaar van 1986 met Bex/van 
der Schans Public Relations adviseurs. Werkend vanuit de studentenkamer in Eindhoven van Martin, op 
een paar vierkante meters, had hij nooit kunnen vermoeden dat ‘zijn’ Bex* in 2022 nog steeds behoort 
tot de top van de communicatiebureaus in Nederland. Wat een avonturen beleefde hij in al die jaren. 
Honderden verhalen kan hij erover vertellen. En nu staat hij aan de vooravond van zijn afscheid van het 
bureau. Een mooi moment om stil te staan bij dé vijf markante momenten uit zijn carrière. Een bevlogen 
gesprek met een communicatie-vakman in hart en nieren.

“ De fascinatie voor ziekenhuizen had ik als kind al.  
Ik keek enorm op tegen medisch specialisten en ziekenhuis
directeuren, omdat ze mensen beter willen maken.” 
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Levensechte trainingservaring  
bij de Bex*impact academy

“We kwamen voor opdrachtgever Brabant Alucast Products in contact 
met Willem Bemboom. Met deze oudverslaggever van onder meer het 
NOS journaal verzorgden we mediatrainingen voor opdrachtgevers. 
Op een gegeven moment dachten we: ‘Dat kunnen wij zelf ook’. Eerlijk 
is eerlijk, dat was in het begin best spannend. Maar we leerden snel. 
We waren niet bang onze grenzen te verleggen en groter te denken. 
Pas toen we op de eerste verdieping een heuse mediatrainingsstudio 
kregen, ontstegen we voor mijn gevoel het niveau van een VHS
camera op een statief. Dat ontwikkelde zich uiteindelijk tot de huidige 
trainingsgang van de Bex*impact academy, met een radiostudio, twee 
tvstudio’s en een minitheater. Tijdens een training ervaren mensen in 
die ruimtes levensecht hoe het voelt om bijvoorbeeld live aan te schuiven 
bij Antoinette Hertsenberg van Radar of een verhaal te vertellen op een 
podium. Dat heeft absoluut toegevoegde waarde. Als ik door die gang 
loop, ben ik oprecht trots.”     

De uitgave van mijn  
Crisishandboek

“Mijn Crisishandboek is 36 jaar ervaring gebundeld in een boekje. 
Een gereedschapskist vol praktische adviezen, zelf ontwikkelde en in 
de praktijk beproefde modellen én checklists voor crisismanagement en 
crisiscommunicatie. Het geeft opdrachtgevers houvast in spannende 
situaties en het geeft het vak crisismanagement handen en voeten. 
Ik zie het zitten in tassen van bestuurders, het ligt in bureaulades van 
directeuren voor als het nodig is. Soms krijg ik jaren later nog telefoontjes 
van mensen aan wie ik het ooit uitdeelde. Dat streelt. Ik ben van de 
generatie ‘als je een boek schrijft, dan besta je’. Tegelijkertijd ben ik van 
de discretie, zeker als het gaat om herleidbare crises voor personen en 
organisaties. Daarom is het ook een praktisch boekje geworden.”  

“ Veel ervaring is fijn, maar je 
mag nooit denken dat je een 
crisis wel even oplost”

vijf markante momenten
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Erkenning van vakmanschap 
in Stockholm

“Ik werkte enkele jaren geleden voor een ziekenhuis waar driehonderd 
kankerpatiënten jarenlang verkeerd waren bestraald. Dat was een heel 
moeilijke crisis die me ook persoonlijk raakte. Dat laatste overkomt me 
soms, en nu dus ook, want mijn moeder was vlak daarvoor overleden 
aan kanker. Gelukkig verliep de communicatie met alle in en externe 
doelgroepen uitstekend. De opdrachtgever vroeg op een dag: ‘Kun je 
prijzen winnen voor communicatie?’ ‘Natuurlijk', zei ik. ‘Dan wil ik dat je 
deze casus indient, want andere ziekenhuizen moeten hiervan leren’. 
We kregen bij deze crisisopdracht  voor het eerst en het laatst in 36 
jaar  complimenten van de Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd, 
omdat communicatie echt het verschil maakte. We hadden overal aan 
gedacht. Van het trainen van specialisten, telefonistes en secretaresses 
die patiënten en verwanten te woord stonden tot het optuigen van een 
ongelooflijk complexe logistieke operatie om in korte tijd driehonderd 
patiënten en hun familie te bereiken. Het ziekenhuis kreeg nul klachten, 
nul aansprakelijkheidsstellingen en geen enkele zaak bij het Medisch 
Tuchtcollege. 

Ik diende de case geanonimiseerd in voor de Dutch PR Award. Die 
wonnen we. Daarna diende ik hem in voor de European Excellence 
Award voor crisiscommunicatie. Ook die wonnen we. Toen ik de 
award in Stockholm in ontvangst nam voor een zaal met internationale 
vakgenoten, was dat een genietmoment. Een erkenning van mijn 
vakmanschap.”  

Is er niet een zesde markant moment, namelijk het overdragen van jouw 
Bex* aandelen aan Jhorna? “Het moeilijkste wat je ooit te doen hebt, is je 
eigen misbaarheid regisseren. Dat deed ik jaren terug al enigszins toen ik 
mijn directietaken overdroeg en vervolgens het pand verkocht. En nu dus 
helemaal door het overdragen van mijn levenswerk aan Jhorna. Dat ik dit 
moment niet noem, heeft misschien te maken met emoties. Met ‘rouw’, 
dat nu eenmaal bij een afscheid hoort. Omdat het boek zich nu langzaam 
sluit. Gelukkig mag ik deel uitmaken van de Raad van Advies en kan ik 
Bex* van dichtbij blijven volgen.”  

“ Toen ik de award in 
ontvangst nam, was dat 
een genietmoment” 

vijf markante momenten
“ Het moeilijkste wat je ooit 
te doen hebt, is je eigen 
misbaarheid regisseren” 
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“ Voorpagina Telegraaf,  
dat was vaak de wens”

Samen met Peter van Kessel, die dezelfde 
functie vervulde in Eindhoven, werkte 
Pauline aan het in de media krijgen van 
opdrachtgevers. “Ik deed vooral de opdrachten 
in Noord en MiddenNederland en voor allerlei 
ministeries, Peter richtte zich met name op 
ZuidNederland. We gaven advies over de 
best passende mediastrategie, verzorgden 
de mediacontacten, regelden interviews, 
gaven trainingen en ontwikkelden workshops. 
Bij sommige organisaties moesten we de 
verwachtingen wel temperen. Die dachten 
dat ze binnen ‘no time’ voorop De Telegraaf 
zouden staan, maar zo eenvoudig is het 
uiteraard niet.” 

Aan welke projecten denk je met plezier 
terug?
“Projecten voor ministeries gaven mijn 
dagen een gouden randje. Zo weet ik nog 
dat we voor het ministerie van Buitenlandse 
Zaken betrokken waren bij de uitreiking 
van de Mensenrechtentulp, een prijs die de 
Nederlandse overheid sinds 2008 jaarlijks 
uitreikt om mensenrechtenverdedigers te 
steunen in het werk dat ze doen. Ik zorgde dat 
journalisten er artikelen over schreven. Heerlijk! 
Hetzelfde deed ik bijvoorbeeld voor de Dag 
van de Leraar van het ministerie van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap.”

De uitreiking van de Mensenrechtentulp. Of De Dag van de Leraar. Het waren dit soort opdrachten 
die het werk van adviseur mediarelaties Pauline van den Brandhof - in dienst bij Bex* Amsterdam 
van mei 2007 tot november 2010 - zo gaaf maakten. “Het waren de krenten uit de pap.”

Ex-Bex* Pauline van den Brandhof

Pauline 
van den 

Brandhof
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Herinner je je nog iets van werken aan de 
Danzigerkade?
“Werken bij Bex*Amsterdam aan de 
Danzigerkade was bijzonder. Het was een mooi 
en modern pand, op een nog vrij onontgonnen 
terrein. Het voelde als pionieren. Ons kantoor 
was open, met enkele bureaublokken en verder 
alleen een paar glazen kamers. Dat kwam de 
sfeer enorm ten goede. We hadden bovendien 
een groot balkon. Uitkijken over het IJ was 
geweldig. Als het keihard regende of de wolken 
voorbijdreven, dan kwam buiten naar binnen. 
Dat was inspirerend.”

“Ik kwam een paar keer per maand in 
Eindhoven. Het voelde er hartstikke gastvrij. 
Als ik dan ’s avonds thuiskwam, dan kreeg ik 
het met mijn vriend  die zijn jeugd doorbracht in 
Den Bosch  altijd over de Brabantse uitspraken 
die ik op zo’n dag weer had gehoord. Ik vond 
dat zó grappig.”

Je stapte eind 2010 over naar VisitSweden. 
Dat klonk logisch, want je bent gek van 
Scandinavië.
“Toch was het redelijk toevallig. Mijn toenmalige 
collega Marianne van der Zon zei tegen me: 
‘Ik wil je niet weg hebben, maar ik heb de ideale 
baan voor je gevonden als PRmanager bij 
VisitSweden’. Toen ik de vacature las, dacht ik:

 ‘Oh ja, dit ben ik’. Ik had helemaal niet de 
intentie om weg te gaan, want ik had het prima 
naar mijn zin bij Bex*. Maar ik ben inderdaad 
weg van Scandinavië en ik ging onder andere 
vaak naar Lapland. Dus toen heb ik toch maar 
gesolliciteerd en ben ik aangenomen.”

Wat is je het meest bijgebleven van je tijd 
bij Bex*?
“Vooral de diversiteit aan opdrachtgevers en 
communicatiethema’s. Dat vond ik het mooiste 
van mijn werk bij Bex*. Die diversiteit zie ik 
nu ook terug in mijn werk bij Albert Heijn. Ik 
werk sinds mei 2018 als manager externe 
communicatie en woordvoerder voor Albert 
Heijn, Etos en Gall & Gall. Je kunt het zo gek 
niet bedenken of het onderwerp komt hier 
voorbij.” 

Wat heb je nog aan de bij Bex* opgedane 
ervaring?
“Het snelle schakelen. Dat ik voor mezelf bepaal 
dat ik zoveel uur besteed aan onderwerp A en 
dan verder ga met onderwerp B. En dat ik nog 

steeds outofthebox nadenk over hoe ik iets 
in het nieuws kan krijgen. Daar begon ik mee 
bij Bex*: hoe origineler het idee, hoe beter ons 
advies vaak was.” 

Wat is het mooiste compliment dat je als 
woordvoerder ooit hebt gekregen?
“Dat ik me aan mijn woord houd. Journalisten 
kunnen van mij op aan. Ik verkoop ze geen 
gebakken lucht. En mijn creativiteit wordt altijd 
erg gewaardeerd.”   

Bex* bestaat nu 35 jaar. Wat vind je 
hiervan? 
“Jullie hebben nog steeds een mooie 
lijst met opdrachtgevers. De expertise in 
crisiscommunicatie maakt Bex* natuurlijk 
sowieso een bijzonder bureau. En dat 
Noud Bex na 35 jaar zijn bureau 
‘overdraagt’, is een absoluut teken 
van vertrouwen. Ik vind dat 
mooi om te zien.” 

“ Vooral de diversiteit aan opdrachtgevers  
en communicatiethema’s, dat vond ik  
het mooiste van mijn werk bij Bex*”
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Teamleider Veranderen & Cultuur
Peter van den Besselaar

Vijf vragen aan...

Waarom ben jij trots  
op jouw team?
“We maken de wereld een stukje 
mooier. Hoe? Door mensen met 
optimisme naar veranderingen te 
laten kijken. De natuurlijke neiging van 
ons brein is om te willen overleven. 
Veranderingen gaan daarom altijd 
samen met onzekerheid en angst. 
Iedereen kent wel iemand die 
door veranderingen uit het veld 
is geslagen en gedemotiveerd is 
geraakt. Dat is verdrietig. Want als je 
verandercommunicatie goed inzet, 
stimuleer je optimisme. Dan heb je zín 
in veranderingen. Zodat managers en 
medewerkers met plezier werken en 
veranderbereid zijn.” 

Met welke top 3 vragen komen opdrachtgevers bij je team?
“Het gaat vaak om advies en uitvoering van de communicatie bij reorganisatie en 
organisatievernieuwing. Organisaties die succesvol zijn, passen zich goed aan de 
omgeving aan. Klanten vragen bijvoorbeeld om een andere dienstverlening waardoor 
het verdienmodel, de processen of de organisatiestructuur op de schop moeten. Om je 
medewerkers mee te nemen, moet de urgentie duidelijk zijn. Zodat er draagvlak komt 
voor vernieuwing. Organisaties veranderen namelijk pas als individuele medewerkers zich 
aanpassen en veranderen.” 

“Een tweede vraag is: hoe kunnen we betrokkenheid van medewerkers vergroten en beter 
samenwerken? Mensen zijn allemaal verschillend. Door samen te werken, bereiken we meer 
omdat we gebruikmaken van ieders kwaliteiten. We adviseren over strategie, missie en visie 
tussen de oren krijgen. En hoe je in teams goed kunt samenwerken. Als derde krijgen we 
regelmatig vragen over advies en realisatie bij cao en pensioencommunicatie. Cao’s en 
pensioenen zijn voor medewerkers belangrijke onderwerpen. Wij zijn erin gespecialiseerd 
medewerkers mee te nemen in veranderingen bij dit soort HRgerelateerde onderwerpen.”

Welke opdracht was  
voor jou heel bijzonder  
en waarom?
“Twee organisaties die fuseerden, 
vroegen alle medewerkers opnieuw 
te solliciteren. Álle functies in de 
nieuwe organisatie stonden in een 
witboek. Veel medewerkers werkten 
er tien, twintig jaar met veel plezier en 
hadden nog nooit gesolliciteerd. Wij 
adviseerden om de nieuwe organisatie 
te verbeelden en álle medewerkers 
letterlijk in de toekomst te laten 
stappen. Gedurende drie dagen 
bezocht iedereen de organisatie van 
de toekomst, die was opgebouwd in 
een enorme tent. Mensen bezochten 
de verschillende afdelingen, zoals 
administratie, sales, productie en 
HR, en gingen het gesprek aan over 
de toekomst van de organisatie en 
henzelf. Omdat ze als het ware al in 
de toekomst rondliepen, prikkelden 
we de trots op de nieuwe organisatie. 
Zo verlaagden we de drempel om 
te solliciteren en stimuleerden we 
tegelijkertijd de mobiliteit tussen de 
afdelingen.”  

Wat zie jij de komende 
jaren als belangrijkste 
ontwikkeling binnen  
jouw vakgebied?
“Organisatie ís communicatie. Een 
sterke organisatiecultuur is de beste 
basis voor succes en voor een goede 
reputatie. We geloven dat betrokken 
medewerkers een voorwaarde zijn 
voor een succesvolle organisatie. 
De betrokkenheid groeit als er een 
goede dialoog is tussen managers en 
medewerkers. De kans op succesvolle 
verandercommunicatie is dus groter 
als medewerkers zelf meedenken en 
de veranderingen mee vormgeven.”

Waarvan dromen  
jullie als team?
“Prachtige dialogen.”

1

3 4

5

2

Peter 
van den 

Besselaar
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“ Wat ik sympathiek vind,  
is dat jullie geen  
‘lawaaibureau’ zijn”

Terug in de tijd met oud-opdrachtgevers Paul van der Kraan, Hogeschool Eindhoven

Paul van der Kraan, gepensioneerd, is nog steeds actief 
bij de Tweede Kamer als secretaris van de vereniging 
van oud-parlementariërs. Hij leerde ons bureau 
begin jaren negentig kennen toen hij bij Hogeschool 
Eindhoven aan de slag ging als hoofd Public Relations. 
Er moest meer lijn komen in de communicatie.

De eerste kennismaking met Bex* was meteen goed. “Er was voor mij geen 
twijfel. Met deze club wilde ik graag door. Er was sprake van ‘kameraderie’ 
en vakmanschap. En Martin, Noud en Peter konden uitstekend schakelen op 
verschillende niveaus. Ze waren adviseur en sparringpartner voor mijn afdeling 
en mij, maar ze wisten het juiste verhaal ook uitstekend over te brengen bij 
het College van Bestuur. Dat hielp de organisatie enorm bij het neerzetten 
en uitvoeren van een gestructureerd beleid. Dezelfde aanpak en hetzelfde 
model voor communicatie bleef de basis bij de uiteindelijke vorming van drie 
hogescholen tot Fontys.”

Paul is Bex* altijd blijven volgen. “Wat ik sympathiek vind, is dat jullie geen 
ʻlawaaibureau’ zijn. Jullie zijn goed met opdrachtgevers, werken doordacht 
en onderbouwd en gaan voor kwaliteit. Daar heeft Bex* door de jaren heen 
steeds de juiste mensen bij weten te vinden. Bewonderenswaardig!”

“ Er was sprake van ‘kameraderie’  
en vakmanschap” 
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“Als je kijkt hoeveel mensen binnen het bureau 
zijn opgeleid en bij welke organisaties ze nu zitten, 

dat is enorm. Dat vind ik een mooie gedachte.”
Martin van der Schans

“Een mooie arbeidsmarktcampagne leverde ons veel extra 
medewerkers op en Bex* één van haar eerste prijzen”

Hans Schlösser

“De passie spat er 
bij jullie vanaf” 

Alfred van de Pol

“  Voor mij draait de Bex*cultuur om je 
vakmanschap. Dat heeft puur te maken 
met de passie voor communicatie.” 
Karel Zwaan

“Vooral de diversiteit 
aan opdrachtgevers en 

communicatiethema’s, dat 
vond ik het mooiste van 

mijn werk bij Bex*” 
Pauline van den Brandhof

“ Die  
no-nonsense 
aanpak  
past goed” 
Sjors Beerendonk

“Het voelt vertrouwd als je binnenkomt. 
Dat heeft te maken met de sfeer die er heerst.”

Nel Schrik

“Wat ik sympathiek 
vind, is dat jullie geen 
’lawaaibureau’ zijn” 

Paul van der Kraan

“Als Bex* zich zoals altijd blijft aanpassen 
aan de eisen van de tijd, dan weet ik zeker 
dat het op een dag Koninklijke Bex* is 

met een sterretje én een kroontje”
Liesbeth Feuth

“Bex* heeft unieke trainingsfaciliteiten met de 
studio’s en het theater in eigen huis. Ik merk dat 
collega’s die getraind worden dat fijn vinden.”

Jan Wisse

Quotes
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Teamleider Business Support
Rolf van Duijnhoven

Vijf vragen aan...

Waarom ben jij trots  
op jouw team?
“Ons team bestaat uit een groep 
collega’s met hele diverse functies. 
Van receptioniste, projectondersteuner, 
officemanager tot aan administratief 
medewerker en controller. We 
ondersteunen niet alleen de adviseurs, 
maar ook het MT en de directie 
proberen we op allerlei vlakken te 
assisteren. Ik ben trots op de manier 
waarop mijn team dat doet: nee komt 
eigenlijk niet in ons woordenboek 
voor. En of het nou IT-, HR-, financiële, 
marketing of projectgerelateerde 
vragen zijn, wij staan altijd klaar om te 
helpen. Teamwork speelt bij ons een 
belangrijke rol.” 

Met welke top 3 vragen 
komen opdrachtgevers  
bij je team?
“Dat is echt heel divers. Onze 
opdrachtgever is bijna altijd intern, 
omdat dat vaak collega’s zijn. Wij 
ondersteunen op meerdere gebieden: 
financiën, automatisering, HR, office 
management, marketing en receptie/
secretariaat. Projectondersteuning 
assisteert daarnaast ook bij 
klantprojecten: van het inplannen van 
trainingen voor de klant tot aan het 
verzorgen van de lunch.”

Welke opdracht was  
voor jou heel bijzonder  
en waarom?
“De interne verbouwing van ons 
kantoor en de trainingsgang was 
wel een heel bijzondere opdracht. 
We speelden in de uitvoering en 
planning uiteraard een belangrijke rol. 
Daar hebben we echt het maximale 
uitgehaald, met in het achterhoofd 
het budget dat we hadden en de 
tijdsplanning die heel erg belangrijk 
was. De verbouwing duurde 
maandenlang en ons eigen werk ging 
daarnaast natuurlijk gewoon door. We 
zijn heel trots op het resultaat, daar 
genieten we nu nog steeds van.

Ook de uitdaging die er lag aan het 
begin van de Coronaperiode was 
groot. Als je kijkt wat we toen in korte 
tijd op het gebied van automatisering 
en huisvesting moesten regelen, dan 
was dat ook een bijzondere periode 
voor ons. Met name het snelle 
schakelen, zodat werken op kantoor 
nog (gedeeltelijk) mogelijk was, en het 
oplossen van ICTvraagstukken die er 
lagen, was toen belangrijk.”  

Wat zie jij de komende jaren als belangrijkste  
ontwikkeling binnen jouw vakgebied?
“Als team zorgen we ervoor dat alle processen in de organisatie gestroomlijnd verlopen 
en continu verbeterd worden. Automatisering speelt daarin een onlosmakelijke rol. Die rol 
zal alleen maar groter worden de komende jaren. Systemen kunnen bepaalde processen 
steeds sneller en efficiënter afhandelen, en als organisatie moet je daarin meegroeien. 
Daarnaast is er behoefte aan meer (en andere informatie) bij het management. De keuze 
voor bijvoorbeeld een nieuw softwaresysteem maak je niet ieder jaar en moet daarom 
zorgvuldig en weloverwogen worden gemaakt.”

Waarvan dromen  
jullie als team?
“Wij zijn niet zo’n dromers. Blijvend 
goed teamwork met een “niet lullen 
maar poetsen”mentaliteit. Met die 
gedachte willen we onze bijdrage 
aan Bex* blijven leveren.”
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35 jaar Bex* terugkijken om vooruit te komen

Trainees werken aan de toekomst.
Van henzelf én het communicatievak.

Bex* speelde in de afgelopen 35 jaar een belangrijke rol bij de ontwikkeling van veelbelovende 
communicatietalenten. Jonge vakgenoten kwamen aan boord. Ze leerden veel én snel, doordat 

ze voor vele verschillende opdrachtgevers met diverse vraagstukken aan de slag gingen. 
Ze brachten Bex* ook veel nieuwe en verfrissende inzichten, met hun frisse blikken, bijzondere 
invalshoeken en verrassende oplossingen voor opdrachtgevers. Veel oud-collega’s startten als 

trainee of junior bij Bex* en ontwikkelden zich in de loop van de jaren tot communicatiemanagers 
en communicatiedirecteuren bij allerlei verschillende bedrijven. Ook dit jaar startten er weer 

twee veelbelovende communicatietalenten bij Bex*: Lisa Simons en Aline Sas. 

Hoe kijkt de toekomst van het communicatievak
naar de toekomst van het communicatievak?

              De     toekomst
                  van het
  Communicatievak
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35 jaar Bex* terugkijken om vooruit te komen

Net afgestudeerd 
en meteen de 
sprong naar Bex*?

Wat heeft je 
verrast in de 
eerste maanden?Voor Lisa en Aline was Bex* 

geen onbekende. Als partner van 
Fontys, waar Lisa en Aline hun opleiding volgden, geeft Bex* regelmatig 
gastcolleges. Lisa en Aline hadden tijdens hun studie al diverse keren 
contact gehad met mensen van Bex*. Na het behalen van hun diploma 
lagen de banen voor het oprapen. Toch kozen deze twee talenten voor 
Bex*. Lisa: ‘Ik heb best lang gestudeerd. Eerst rondde ik een opleiding 
grafische vormgeving af. Daar merkte ik dat ik heel nieuwsgierig was naar 
de strategie en ideeën achter de middelen die we maakten. Daarom ben 
ik daarna nog communicatie gaan studeren aan de Fontys Hogeschool. 
Via allerlei projecten hoorde ik daar regelmatig verhalen over Bex*. 
Ik leerde Bex* kennen als een heel breed en veelzijdig bureau. Het leek 
me daarom een zeer geschikte plek om af te studeren.”

En die plek kreeg Lisa. Sterker nog, ze maakte diepe indruk op haar 
collega’s bij Bex*. Door haar inzet en door de manier waarop ze omging 
met vraagstukken van klanten. In korte tijd maakte ze zichzelf onmisbaar. 
Dus nog voor haar afstuderen, kreeg ze de vraag om na haar diploma als 
trainee bij Bex* te blijven. En haar antwoord? ‘Natuurlijk!’

Ook Aline kende Bex* al van haar studie. En Bex* kende Aline! Toen het 
einde van haar afstudeerperiode in zicht kwam, ging haar telefoon. Bex* 
vroeg haar om te komen praten over wat ze na haar studie ging doen. 
Op dat moment had Aline nog niet helemaal helder in welke richting ze 
zich na haar studie wilde ontwikkelen. Het aanbod om trainee te worden 
bij Bex* kwam dan ook als geroepen. Aline: ‘Ik dacht, ik ben gek als ik 
het niet doe. Een bureau als Bex* heeft me zoveel variatie te bieden. Hier 
kan ik ontdekken waar mijn hart ligt en waar ik goed in ben.”

Aline was vooral verbaasd: 
“Ik dacht van tevoren dat een 

bureau heel hiërarchisch georganiseerd zou zijn. Dat ik onderaan het 
laddertje moest beginnen en mezelf echt moest bewijzen. En nu ik hier 
werk merk ik hoe mijn input wordt gewaardeerd en dat collega’s mij als 
gelijkwaardige zien. Ze komen naar me toe en vragen me hoe ik erover 
denk. Geweldig!”

Voor Lisa zat de verbazing vooral in de manier waarop binnen Bex* wordt 
samengewerkt: “Volgens mij is het bij veel bureaus zo dat ieder team met 
eigen opdrachten bezig is. Bij Bex* heb ik echt de kans om in alle teams 
mee te kijken en opdrachten te doen. Zo kan ik met allerlei specialisten 
samenwerken en daar leer ik veel van.”

              De toekomst van het Communicatievak
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Hoe kijken jullie naar 
de toekomst van het 
communicatievak?

Waar zie je kansen 
voor Bex* en voor 
onze opdrachtgevers?Met slechts een paar 

maanden ervaring in de 
benen voelen Lisa en Aline zich nog niet geroepen om met stelligheid 
profetieën over het communicatievak te verkondigen. Maar ideeën 
hebben ze zeker. Lisa voorspelt nieuwe vormen van samenwerking: 
“Ik denk dat bureaus in de toekomst veel meer als een soort van 
netwerkorganisatie gaan samenwerken. Dat zie je nu al gebeuren. 
Je kunt als bureau niet overal goed in zijn, maar samen kun je dat wel. 
Voor een bureau als Bex* ligt er een geweldige kans om goed te zijn in 
het verbinden van specialisten: goed zijn waar je zelf goed in bent, en 
de beste partners aan je binden aan wie je speciale onderdelen van 
opdrachten vol vertrouwen kunt uitbesteden. Zo kun je samen bredere 
en innovatievere communicatieoplossingen bieden.” 

Wat Aline betreft, leidt innovatie tot nieuwe kansen, maar ook tot nieuwe 
vragen: “Ik denk dat ons vak nog veel innovatiever gaat worden. Dat zal 
hand in hand gaan met efficiënter werken. Techniek kan steeds meer 
menselijke taken uitvoeren. Op den duur gaan nieuwe technologieën 
en systemen misschien wel adviseurs vervangen. Opdrachtgevers 
gaan de vraag stellen of het allemaal niet efficiënter, innovatiever en 
duurzamer kan. Ik denk dat bureaus daarin moeten meegroeien, trends 
en ontwikkelingen moeten volgen en het voortouw moeten nemen om 
opdrachtgevers nieuwe oplossingen te bieden.” Volgens Aline blijft 
daarbij altijd behoefte bestaan aan goede communicatieadviseurs: “Mijn 
verwachting is dat er minder nodig zullen zijn, maar de menselijke touch 
blijft absoluut heel erg belangrijk.”

Aline wil graag bezig zijn 
met maatschappelijk 

relevante vraagstukken. Op dat gebied ziet ze nog veel kansen, voor 
zichzelf, voor Bex* en voor opdrachtgevers. Aline: “Diversiteit en 
inclusiviteit zijn de laatste jaren hot topics in het bedrijfsleven. Ik denk 
dat de communicatiewereld daar zelf nog te weinig mee doet. Ook bij 
Bex* zou nog beter kunnen worden gekeken naar het samenstellen 
van diverse teams voor opdrachtgevers. Ik denk dat opdrachtgevers 
in de toekomst ook steeds meer zullen selecteren op partners die 
aandacht besteden aan diversiteit en inclusiviteit. Werkzoekenden 
zullen hun werkgever ook steeds meer gaan beoordelen op diversiteit 
en inclusiviteit. Daar liggen nog veel communicatiekansen. Als bureau 
kunnen wij bedrijven helpen bij hun profilering als werkgever. Maar dan 
moeten we zelf ook het goede voorbeeld geven.”

Lisa trekt maatschappelijke relevantie nog wat breder: “Ik zie dezelfde 
kansen ook bij thema’s als duurzaamheid. Ook dat wordt een 
belangrijk argument bij het aangaan van nieuwe samenwerkingen. 
Als communicatiebureau kunnen wij bedrijven helpen bij het 
ontwikkelen van een visie op zulke thema’s. En vervolgens kunnen 
we ze ondersteunen in hun communicatie aanpak, om een reputatie 
op deze thema’s op te bouwen. Daarom is het voor ons als bureau zo 
belangrijk om bovenop trends en ontwikkelingen te zitten, zodat wij onze 
opdrachtgevers daar goed bij kunnen helpen.”

              De toekomst van het Communicatievak
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“ Tijdens een zitting komen  
     de hoofd personen   

   uit het verhaal tot leven”

Van wanneer tot wanneer werkte je 
bij Bex*?
“Van juni 1998 tot maart 2011. Ik begon 
als adviseur/tekstschrijver en groeide door 
tot senior adviseur. Later werd ik trainer bij 
Bex*training en coaching en tevens lid van 
het crisisteam. Dat laatste vond ik spannend. 
Mijn eerste crisisopdracht weet ik nog goed. 
Dat was een confronterende klus, met een 
overleden medewerker.”       

Je ging in 2004 rechten studeren in 
Tilburg. Waarom?
“Ik kreeg zin om me te verbreden. Het werd 
rechten in deeltijd, in eerste instantie gewoon 
als hobby. Ik ging vier dagen werken en reed 
’s avonds naar Tilburg. Dat was zwaar, maar 
tegelijkertijd ook heel leuk. Vanwege mijn 
ervaring met crisisopdrachten kon ik veel van 
wat ik leerde goed plaatsen. Dus ik deed mijn 
ding. Totdat ik over de helft was… Toen ging ik 
voor het eerst serieus nadenken of ik er na mijn 
afstuderen ook iets mee wilde. Het antwoord 
was ‘ja’, maar alleen als ik rechter kon worden 
of officier van justitie.”

Wanneer begon je als strafrechter bij 
Rechtbank Limburg?
“Ik werd in de zomer van 2010 aangenomen 
als rechterlijk ambtenaar in opleiding, maar ik 
kon pas in april 2011 beginnen. In 2016 rondde 
ik mijn opleiding af en in 2017 benoemde de 
koning mij tot rechter.”  

Dat je vanuit je senior adviseurschap bij Bex* een verrassende carrièreswitch kunt maken, bewijst 
Liesbeth Feuth. Tijdens haar dienstverband bij ons bureau ging ze rechten studeren. En zie: sinds 
2017 is ze strafrechter bij Rechtbank Limburg in Roermond. Een totaal andere wereld, maar wel 
één waar goede communicatie net zo belangrijk is.

Ex-Bex* Liesbeth Feuth

Liesbeth 
Feuth
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Hoe bevalt het?
“Het is uitdagend werk. Met een klein team 
rechters en secretarissen behandelen we een 
brede mix aan strafzaken: van zedenmisdrijven 
tot strafzaken rond motorclubs, van 
georganiseerde drugscriminaliteit tot vermogens 
en levensdelicten. Normaal gesproken heb ik 
twee dagen per week zitting. Eén dag in de 
meervoudige kamer, voor de grotere zaken. 
De andere dag ben ik politierechter voor 
lichtere zaken, zoals diefstal en oplichting.”   

Hoe comfortabel zit je bij mega-zaken in 
een zitting?
“Over veiligheid kunnen we nooit veel zeggen. 
Gelukkig heb ik geen nare ervaringen. Ik ben 
niet bang, maar ik ben wel voorzichtig. Los 
daarvan kun je moeilijk anoniem door het leven 
gaan. Ik ben ook persrechter en dan treed je 
juist in de openbaarheid om beslissingen van 
de rechtbank uit te leggen. In die rol was ik 
bijvoorbeeld werkzaam in de zaak tegen Jos B. 
Maar ook toen voelde ik me niet onveilig. ” 

Wat vond jij bij Bex* het belangrijkste 
aspect van je werk?
“Bij crisiscommunicatie en mediatrainingen 
stonden mensen meestal voor spannende 
momenten. Ik probeerde opdrachtgevers zowel 
inhoudelijk als persoonlijk goed te begeleiden. 
Als de storm weer was gaan liggen en mensen 
vertelden mij dat ze zich gesteund en geholpen 
voelden, dan was dat een groot compliment.”  

Hoe kijk jij terug op je tijd bij Bex*?
“Ik vond het een mooi bedrijf qua cultuur, met 
veel oog voor humor, en ik leerde ontzettend 
veel. Ik kwam overal over de vloer, dus het 
was één grote leerschool. Daarvan heb ik nog 
dagelijks plezier.”

Wat heb jij dan nog aan die ervaring?
“Als ik zitting heb, zijn communicatieve 
vaardigheden enorm belangrijk. Ik moet 
met iedereen het gesprek kunnen aangaan, 
duidelijk communiceren en tegelijkertijd de 
sfeer goed houden.” 

Wat voor type rechter ben jij?
“Ik wil de waarheid, voor zover die al bestaat, 
boven water krijgen. Daarom stel ik heel veel 
vragen. Daarnaast ben ik benaderbaar, zonder 
dat het persoonlijk wordt. Ik probeer een sfeer 
te scheppen waarbij iedereen na afloop van de 
zitting het gevoel heeft gehoord te zijn.”

Wat is jouw ultieme drive?
“Ik voel de maatschappelijke verantwoordelijk
heid om mijn werk zo integer en gedegen 
mogelijk te doen. Daarnaast vind ik de puzzel 
uitdagend. Een dossier uit de kast pakken en 
onderzoeken hoe het precies zit. En het 

houden van zittingen is fantastisch, omdat de 
mensen uit de dossiers dan in vlees en bloed 
voor je staan. De hoofdpersonen uit het verhaal 
komen tot leven.”           

Bex* bestaat nu 35 jaar. Hoe kijk jij daar 
naar?
“Als ik kijk naar mijn huidige werkomgeving, 
dan klinkt 35 jaar best jong. Maar in de 
bureauwereld is dat natuurlijk een mooie 
prestatie. Als het bureau zich blijft aanpassen 
aan de eisen van de tijd, dan weet ik zeker dat 
het op een dag Koninklijke Bex* is met een 
sterretje én een kroontje.” 

“ Als ik zitting heb, zijn communicatieve 
vaardigheden enorm belangrijk”

 29



         

2001Mede-oprichter van internationaal 
communicatienetwerk Ecco limited (Ltd.)   

30



Teamleider Reputatie- en 
Crisismanagement
Jhorna Erkens

Vijf vragen aan...

Waarom ben jij trots  
op jouw team?
“Ons team bestaat uit adviseurs 
die zich met verschillende zaken 
bezighouden op het gebied van 
crisis en reputatiemanagement. We 
doen dat voor een enorme diversiteit 
aan organisaties, in allerlei branches. 
Vaak gebeurt dat achter de schermen, 
maar als we ’s ochtends de krant 
openslaan, dan zien we dag in dag uit 
de resultaten van ons werk.”

Met welke top 3 vragen 
komen opdrachtgevers  
bij je team?
“Hulp bij een acute crisissituatie. 
Dat kan verschillen van cybercrime 
tot fraude en van een productiefout 
met ernstige gevolgen tot het 
overlijden van een cliënt in een 
verzorgingstehuis. Daarnaast voor 
PRvraagstukken. Opdrachtgevers 
willen meer zichtbaarheid in de 
media. We helpen bij de PRstrategie, 
halen nieuwswaardige verhalen 
op in de organisatie én trainen en 
begeleiden boegbeelden bij het geven 
van interviews. Ten slotte komen 
opdrachtgevers bij ons voor issue en 
stakeholdermanagement. Hoe kunnen 
we maatschappelijke ontwikkelingen 
omzetten in kansen? Hoe komen we 
tot een onderscheidende visie en 
hoe communiceren we hierover met 
stakeholders?”

Welke opdracht was  
voor jou heel bijzonder  
en waarom?
“De PR rondom de SIREcampagne 
‘De dood. Praat erover. Niet 
eroverheen.’. Deze opdracht vergeet ik 
niet snel meer om meerdere redenen. 
We kijken terug op een hele prettige 
samenwerking met SIRE. Samen 
praatten we uren over de PRstrategie 
en uiteindelijk kregen we alle vrijheid 
om het te doen op de manier waarin 
wij geloofden. En we hebben onszelf 
bewezen. De publicaties bleven elkaar 
opvolgen, over een periode van meer 
dan vijf maanden. De resultaten 
overtroffen alle verwachtingen 
ruimschoots. De nominaties voor 
de Effie Awards en de European 
Excellence Award zijn de kers op de 
taart.”

Wat zie jij de komende 
jaren als belangrijkste 
ontwikkeling binnen  
jouw vakgebied?
“Reputatiemanagement is steeds meer 
een boardroomonderwerp. Duurzame 
reputaties, die geloofwaardig en 
betrouwbaar zijn, dragen bij aan 
waardecreatie op lange termijn. 
Of zoals wij het zeggen: Krachtige 
communicatie is het verschil tussen 
succes en falen, in een wereld waarin 
veranderingen elkaar steeds sneller 
opvolgen en stakeholders steeds 
kritischer zijn.”

Waarvan dromen  
jullie als team?
“Een continue stroom van 
opdrachtgevers, die ons uitdagen 
met complexe vraagstukken over 
het opbouwen, versterken of 
beschermen van de reputatie van 
hun organisatie.” 

1 3 4
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Jhorna 
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“ Sinds we met Bex* werken, weten 
media ons steeds beter te vinden”

“Als er een pakketbezorger van DPD Nederland betrokken is bij een ongeval, dan is het niet moeilijk 
om in het nieuws te komen. Maar we wilden juist vaker in het nieuws komen met de positieve verhalen, 
zegt Lieke van Lieshout, PR manager bij DPD Nederland. Dat had nog wel wat voeten in aarde, want in 
de organisatie heerste nog een terughoudende houding ten opzichte van zichtbaarheid in de media.” 
Lieke benaderde Bex* en vroeg om hulp.

Opdrachtgevers aan het woord Lieke van Lieshout, PR manager van DPD Nederland
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Hoe kijk je terug op de start van onze 
samenwerking?
“Bex* heeft van het begin af aan ingestoken 
op twee sporen; enerzijds het beschermen 
van de reputatie van DPD door een 
goed crisisbeleid op te tuigen en het 
crisisbewustzijn in onze organisatie te 
vergroten. Daarnaast heeft Bex* ons weten 
te overtuigen van de meerwaarde van een 
proactief mediabeleid. Bex* liet ons zien 
dat dat met een goede voorbereiding niet 
eng hoeft te zijn. We zijn samen aan de 
slag gegaan met een PRplan waarin we 
een strategie bepaalden. We stelden de 
boodschappen vast op een aantal thema’s, 
we wezen boegbeelden aan en we trainden 
hen. Daarna hielp Bex* mij bij de uitvoering 
van de maandelijkse PRactiviteiten. Denk 
aan het schrijven van persberichten en het 
voorbereiden van interviews. En wat ook tot 
heel veel inzichten heeft geleid: Bex* maakt 
elke dag een overzicht voor ons over hoe de 
pakketbranche in de media terugkomt. 

Wat is onze toegevoegde waarde voor 
DPD op het gebied van PR?
Jullie kijken vaak vanuit de blik van een 
buitenstaander en jullie weten beter hoe 
een verhaal nieuwswaardig wordt voor een 
journalist. Bij DPD zijn wij geneigd om alles 
belangrijk te vinden. We willen het liefst alles 
naar buiten brengen. Jullie houden ons scherp. 
Jullie stellen kritische vragen om ervoor te 
zorgen dat een verhaal ook écht nieuwswaarde 
heeft voor een journalist en uiteindelijk voor de 
lezer of de kijker. Toen ik begon bij DPD was 
PR en woordvoering voor mij nog vrij nieuw. 
Bex* heeft me in het zadel geholpen en ik 
vind het nog steeds leerzaam om met jullie als 
vakgenoten te kunnen sparren. 

Als je kijkt naar nu en naar de tijd voordat 
jullie met ons samenwerkten, wat is dan 
het verschil?
“Toen ik ruim vijf jaar geleden in dienst 
kwam bij DPD, waren we als organisatie veel 
meer bescheiden. We deden niet zoveel 
aan PR. Vooral niet over onderwerpen als 
duurzaamheid. Dat was een gemiste kans, want 
we deden juist heel veel aan duurzaamheid. 
Sterker nog, we waren de koploper in onze 
branche, maar we vergaten dat te vertellen. 
Hierdoor waren we nauwelijks zichtbaar in de 
media. Journalisten wisten ons niet te vinden. 

We willen graag tot de top 3 van Nederlandse 
pakketbezorgers blijven behoren en daarom is 
het belangrijk om meer naar buiten te treden. 
De afgelopen jaren communiceren wij dus 
steeds meer over DPD in het algemeen en over 
actuele thema’s. Media denken tegenwoordig 
simpelweg steeds vaker aan ons. Zo zien wij 
dat onze persberichten steeds sneller en vaker 
worden overgenomen. Ook binnen onze eigen 
organisatie zie ik sinds we met Bex* werken dat 
het mediabewustzijn steeds meer toeneemt. 
Er komen steeds meer collega’s naar mij toe 
met onderwerpen waarover we een goed 
verhaal te vertellen hebben.”

Wat is het mooiste dat jullie tot nu toe met 
PR bereikten?
Lieke: “Tijdens de coronapiekperiodes 
benaderde de NOS ons. Waar de NOS 
voorheen voornamelijk contact opnam met 
andere pakketbezorgdiensten, kwamen ze nu 
met de vraag of ze bij ons mochten komen 
kijken. Ze interviewden enkele medewerkers 
over hoe het voor hen was om tijdens de 
piekperiodes te werken en daarmee kwamen 
we in het nieuws. Omdat de NOS een groot

landelijk medium is en we door de 
mediaaandacht dichter bij de top 3 van 
pakketbezorgers in Nederland kwamen, is 
deze mijlpaal me echt bijgebleven.”

Als je specifiek kijkt naar dat interview; 
welke rol speelde Bex*?
Lieke: “Ter voorbereiding op dit interview 
bereidde ik samen met onze Bex* adviseurs 
de verhaallijn en de Q&As voor. Die namen we 
met onze commercieel directeur door, die de 
media te woord zou staan. Voor hem was die 
voorbereiding heel erg fijn. Ook is hij van nature 
een goede spreker, het is altijd fijn om goed 
voorbereid te zijn en te weten wat voor vragen 
je kunt verwachten. In de voorbereiding hielpen 
de mensen van Bex* hem ook met praktische 
tips waardoor hij tot het inzicht kwam dat een 
interview geen gewoon gesprek is. De expertise 
van Bex* is daarbij heel waardevol. Hetzelfde 
gold in de situatie waarin onze CEO werd 
geinterviewd voor een radioprogramma. Ook hij 
waardeerde de goede voorbereiding heel erg en 
ging met vertrouwen het interview in.

Waarom werk je graag met Bex*?
De adviseurs van Bex* denken actief met mij 
mee over actuele onderwerpen en thema’s. 
Daarnaast vind ik het belangrijk dat ik volledig 
van jullie op aan kan en dat ik jullie kan 
vertrouwen. Wanneer we in bepaalde (crisis)
situaties terecht komen dan weet ik dat jullie er 
voor ons zijn, het juiste advies geven en onze 
organisatie goed begeleiden. 

Op het gebied van PR timmeren we hard aan 
de weg om steeds meer zichtbaar te zijn in 
de landelijke media. Dankzij jullie expertise en 
begeleiding heb ik heel sterk het gevoel dat dat 
gaat lukken.”
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Sjors Beerendonk is directeur algemene 
zaken van Darling Ingredients International, 
wereldleider in innovatieve en duurzame 
ingrediënten van dierlijke oorsprong. 
Onderdeel van Darling is Rendac, 35 jaar 
geleden de eerste opdrachtgever van 
Bex*. Sjors zelf werkt er ‘pas’ 22 jaar en 
kijkt vanaf dag één terug op een mooie 
samenwerking met Bex*.

“In de begintijd was er bij ons nog veel te ontginnen en te 
ontwikkelen op communicatiegebied. Dat deden we samen 
met Bex*. Er waren zelfs Bex*ers bij ons gedetacheerd om de 
communicatie meer te structureren en te professionaliseren. 
Dat bouwden we in de jaren erna verder uit.”

De band met het bureau, en vooral met Noud Bex, is altijd 
gebleven. Het is een lange en bestendige relatie. Sjors: 
“Noud is meer dan een adviseur. Hij heeft een heldere kijk 
op het communicatievak én op de wereld. Noud weet ons 
altijd te triggeren. Hij is altijd betrokken. Regelmatig stuurt hij 
appjes en berichtjes over actualiteiten. Hij is altijd correct en 
helder, zonder de discussie te schuwen. Die nononsense 
aanpak past ons goed.”

“  Vanaf dag één kijk ik 
terug op een mooie 
samenwerking met Bex*”

Terug in de tijd met oud-opdrachtgevers Sjors Beerendonk, Darling Ingredients

“ Het is een lange en 
bestendige relatie”

34



2015

Bex* wint Dutch PR Award en 
European Excellence Award
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Laura 
Boetzkes

& Nel 
Schrik
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Het gouden duo, dat er 
       bijna niet was geweest

Dat gouden duo was er trouwens bijna niet 
geweest. Nel herinnert zich: “Na het eerste 
gesprek twijfelde ik of ik wel aan de slag zou 
gaan bij Bex*. Ik werkte via een uitzendbureau 
bij de ambulancedienst en ik wist niet of ik het 
in me had om bij een communicatiebureau 
te werken. Een paar maanden later belde 
Laura me. We kenden elkaar van de 
telefooncentrale bij Rabobank. Ze wist me te 
overtuigen om het werk bij Bex* een kans te 
geven. Gelukkig maar, want die kans duurde 
uiteindelijk zestien jaar.” Voor Laura duurde 
het zelfs nog wat langer: “Ik vierde mijn 
twintigjarig jubileum op 1 januari 2019, precies 
de dag dat ik afscheid nam.”

Hoe kijken jullie terug op je tijd bij Bex*?
Nel: “Ik vond het gezellig, maar het was vooral 
in het begin erg druk. Dan dacht ik later wel 
eens: ‘Hoe kregen we dat allemaal voor 
elkaar?’ We haalden de post ’s ochtends op 
en brachten hem aan het eind van de dag 
weer weg.” “Zakken vol”, vult Laura aan. “En er 
waren geen mobiele telefoons, dus we kregen 
veel meer telefoontjes. Er waren avonden bij 
dat ik ’s avonds echt afgebrand was.”  

Volgens Nel maakten de mensen haar werk 
het leukst. “Iedereen kwam een praatje maken 
aan de balie, dus ik voelde me onderdeel van 
de organisatie.” “Dat geldt voor mij ook”, aldus 
Laura. “Nel en ik hoorden bij de club en dat 
waren we in eerdere banen niet gewend.”

Wat vonden jullie het belangrijkste aspect 
van je werk?     
“Dat is makkelijk”, zeggen Laura en Nel in koor. 
“Dat mensen zich welkom voelden. Of het nu 
gasten waren of medewerkers, daar ging het 
ons om.” Nel: “Wij besteedden veel aandacht 
aan de ontvangst van mensen. “Ik probeerde 
altijd ezelsbruggetjes te bedenken om namen 
van medewerkers van de andere bedrijven 
te onthouden”, herinnert Laura zich. “Of ik 
plakte een foto op de balie met iemands naam 
eronder. Dat werkte prima.”

Jullie zijn beiden met pensioen. Niet in 
een zwart gat gevallen?
“Nee”, antwoordt Nel. “Ik vermaak me goed. 
Ik wandel graag met onze twee teckels Bert en 
Guus en bij lekker weer ga ik een eindje fietsen 
met de buurvrouwen. Mijn man Jo en ik doen 
vooral leuke dingen in en om huis, want hij 
moet het wat rustiger aan doen.”

“Ik werk nog heel af en toe bij de receptie”, 
zegt Laura. De telefooncentrale is anders en er 
liggen andere werkzaamheden maar de sfeer 
is nog steeds hetzelfde. Daarnaast pas ik op 
mijn kleinkinderen en doe ik vrijwilligerswerk 
bij de Luisterlijn in Eindhoven. Ik voer daar 
gesprekken over heftige onderwerpen zoals 
misbruik, mishandeling of zelfdoding. Dat vergt 
zelfvertrouwen om deze gesprekken te voeren 
en een luisterend oor te zijn. Mijn werk bij Bex* 
heeft me dat gegeven.”       

Hoe is het om af en toe terug te zijn aan 
de Piuslaan 70a?
Nel: “Heel fijn. Het voelt vertrouwd als je 
binnenkomt. Dat heeft te maken met de warme 
sfeer die hier heerst.”

“Ik voel me altijd welkom als ik hier ben”, besluit 
Laura. “Zelfs als het me niet meer zou lukken 
om nog binnen te wandelen, zou ik af en toe 
op de website kijken om te zien hoe het met 
het bureau gaat. Er ligt tenslotte twintig jaar 
van mijn leven bij Bex*.” 

Laura Boetzkes en Nel Schrik vormden sinds najaar 2000 samen het visitekaartje van Bex*. Laura was toen 
al bijna twee jaar het vertrouwde gezicht achter de receptie. Iedere collega en iedere medewerker van de 
andere bedrijven in het pand aan de Piuslaan kregen ’s ochtends een warm welkom. Hetzelfde gold voor 
veel opdrachtgevers en relaties. Dat warme welkom werd door de gasten enorm gewaardeerd. Sinds 2016 
geniet Nel van haar pensioen, Laura zit heel af en toe nog aan de voor haar vertrouwde balie. Een terugblik 
met het gouden duo op hun tijd bij Bex*.

Ex-Bex* Laura Boetzkes en Nel Schrik

“ Wij besteedden 
veel aandacht aan 
de ontvangst van 
mensen”
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“ Je bent geen slachtoffer van  
de verandering,  
wel van jouw houding.”

Interview Joyce de Ruiter

Voordat we het gaan
hebben over hoe je omgaat 
met veranderingen, kun 
je ons vertellen wat het 
Ushersyndroom voor invloed 
heeft op jouw leven? 

“Om je een idee te geven: Ik zie de wereld door 
een koker, vergelijkbaar met een wcrol. Alleen 
recht vooruit zie ik wat, daaromheen zie ik niks 
of het lijkt of ik naar een sneeuwtelevisie kijk. 
En dat is bij gunstige omstandigheden, op een 
zonnige dag. Als het bewolkt is, wordt de koker 
kleiner en ’s nachts zie ik vrijwel niks. Binnen 
enkele jaren is de wcrol veranderd in een 
koker vergelijkbaar met een rietje. Daarnaast 
is mijn gehoor ook slecht. Het komt er in de 
praktijk op neer dat ik zonder hoortoestellen 
bijna niks hoor.”

Je was 16 toen je de diagnose kreeg. 
Hoe kwam dat bij je binnen?
“Toen ik de diagnose kreeg, was ik in shock. 
De arts deed daar nog een schepje bovenop 
door te zeggen dat ik mijn droom om een 
studie visual marketing te volgen beter kon 
laten varen. Hij vond het slimmer als ik een 
taal zou gaan leren, want dan kon ik later met 
braille misschien boeken vertalen. Op veel 
meer moest ik niet rekenen. Dat ongetwijfeld 
goedbedoelde advies heb ik natuurlijk niet 
opgevolgd. Mijn zicht en mijn gehoor zouden 
achteruitgaan, elke baan zou in de toekomst 
lastiger worden. Dan kan je maar beter je 
droom najagen. Daar ontstond een oerkracht 
om alles uit het leven te halen. Levenshaast 
noem ik dat. En dat is precies wat ik heb 
gedaan. Ik studeerde en werkte me drie slagen 
in de rondte om te laten zien dat Usher niet het 
einde is van je dromen en ambities. Maar ik liep 

mezelf daardoor compleet voorbij. Drie jaar na 
de diagnose stortte ik in. Ik was op, wilde niets 
meer.”

Hoe ben je toen weer opgekrabbeld?
Dat heeft even geduurd. Ik was continu 
aan het overleven om mezelf en de wereld 
te bewijzen dat je ook met Usher ver kan 
komen in het leven. Dat is niet de juiste route, 
want het heeft me uiteindelijk drie burnouts 
opgeleverd. Dat gaat me niet meer gebeuren, 
want ik heb daar twee lessen uit geleerd. Ten 
eerste mag je de tijd nemen om te rouwen. 
Het is oké als je baalt of verdriet hebt door 
een onverwachte wending op je werk of in het 
leven. En daaraan gekoppeld is de les dat je 
niet tegen de verandering moet vechten. Die 
is er nu eenmaal. Daar heb je geen invloed 
op. Niet alles is tenslotte maakbaar. Ik heb 
dus ook niks met die goeroes die roepen 

In de 35 jaar dat Bex* bestaat, hebben we veel veranderingen meegemaakt. Binnen Bex*, maar ook in de 
buitenwereld. Vaak juichten we de veranderingen toe maar soms zonk de moed ons in de schoenen. Hoe ga je 
om met veranderingen? Hoe blijf je weerbaar en blijf je kansen zien, ook als je met je handen in het haar zit? 
Joyce de Ruiter weet als geen ander hoe dat is. Toen Joyce 16 was, kreeg ze de diagnose die haar leven 
voor altijd zou veranderen: het Ushersyndroom waardoor ze langzaam doof en blind wordt. Ze leeft dus 
dagelijks met een verandering waarbij het perspectief op betere tijden er niet is. Toch is ze niet bij de 
pakken neer gaan zitten. Ze is vol levenslust. Ze is succesvol ondernemer, auteur en vindt daarbij 
ook nog de tijd om te genieten van mooie momenten met haar gezin en vriendinnen. Als iemand 
ons kan leren hoe om te gaan met veranderingen, dan is het Joyce .
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dat je hele leven maakbaar is en dat alles 
goedkomt als je hun methode volgt. Soms 
zit het gewoon tegen. Of stort je wereld in. 
Neem de tijd om te rouwen, maar blijf niet 
in de slachtofferrol hangen. Het grappige is 
overigens wel dat als je echt tijd neemt om te 
rouwen, je er na een tijdje zo klaar mee bent 
dat je bijna als vanzelf op zoek gaat naar wat er 
wel kan. Dus de tweede les is dat je de situatie 
moet accepteren om vervolgens te kunnen 
bedenken hoe je er iets nuttigs uit kan halen 
voor jezelf en voor anderen.”

Hoe doe je dat met een situatie die zo 
definitief is als bij jou?
“Ik ben Usher gaan omarmen en kan met mijn 
verhaal van waarde zijn voor anderen. Niet 
alleen voor mensen die hetzelfde syndroom 
hebben, maar ook voor anderen die ik heb 
kunnen meegeven hoe je met veranderingen 

omgaat waar je niet zelf voor hebt gekozen. 
Dat heeft me een heel nieuw leven opgeleverd 
met mooie ontmoetingen en heel veel 
voldoening. Dat had ik als 16jarige nooit 
kunnen bedenken.”

Veel mensen hebben het nu zwaar. 
Het lijkt alsof de problemen zich 
opstapelen. Eerst Covid, toen de 
oorlog in Oekraïne, maar ook de 
klimaatverandering, vergrijzing, 
stikstofcrisis en de woningnood om maar 
eens wat te noemen. Het lijkt wel een 
perfecte storm. Wat voor advies heb je 
voor mensen?
Allereerst misschien een soort wakeup call: 
“Je hoeft geen helderziende te zijn om de 
toekomst enigszins te voorspellen. Bijna alles 
waar we nu middenin zitten, is al jaren bekend. 
Alleen willen we het vaak niet onder ogen zien. 

Je hoeft niet in angst te leven, maar durf onder 
ogen te zien wat er op je afkomt. Vaak kun je 
de situatie niet veranderen, maar wel hoe je 
er zelf mee omgaat. En voor alle duidelijkheid, 
het is ook heftig wat er nu allemaal in de 
wereld gebeurt. Als je je energierekening niet 
meer kunt betalen, slaat de schrik je om het 
hart. Gelukkig leven we in een land waar de 
overheid in dit geval te hulp schiet. En dat is 
de laatste les die ik wil delen. Want rouwen, 
omarmen van de situatie en bedenken hoe je 
er het beste van kunt maken zijn belangrijke 
stappen om te dealen met een verandering. 
Maar je hebt wat mij betreft nog iets nodig: durf 
ook om hulp te vragen. Niemand kan het alleen 
in deze wereld. Dus ben zuinig op de mensen 
die je steunen. Zonder mijn gezin, familie en 
vrienden die mij steunen en als het nodig is 
liefdevol begrenzen, had ik het nooit zover 
geschopt.”

Meer over Joyce 

kun je lezen op 
joycederuiter.nl
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Teamleider Merkstrategie  
en Campagnes
Marlon van den Besselaar

Vijf vragen aan...

Waarom ben jij trots  
op jouw team?
“Vanwege de energie en het 
enthousiasme waarmee we elke 
opdracht aanvliegen. Hoe we 
onszelf iedere keer weer compleet 
onderdompelen in de markt of de 
uitdaging van de opdrachtgever. 
Dat we verder kijken dan ons eigen 
vakgebied. Hoe we van strategie tot 
uitvoering de mooiste dingen maken. 
En hoe we met opdrachtgevers 
samenwerken. En zo kan ik nog wel 
even doorgaan.”

Met welke top 3 vragen 
komen opdrachtgevers  
bij je team?
“Onze opdrachtgevers willen bovenal 
ergens aandacht voor vragen. 
Aandacht voor hun (werkgevers)merk, 
een specifieke dienst of een product. 
Maar denk ook aan maatschappelijke 
problemen als armoede of chronische 
ziektes. We krijgen nu veel vragen 
over hoe organisaties de zichtbaarheid 
van hun arbeidsmarktmerk kunnen 
vergroten. Een campagne is pas echt 
succesvol als hij van kop tot staart 
klopt. Als medewerkers zich net zo 
herkennen in een boodschap als de 
doelgroep. Een deel van de vragen 
die we krijgen, gaat dan ook over het 
(her)positioneren van een merk of het 
ontwikkelen van een nieuwe propositie. 
Alles om relevant te blijven in deze snel 
veranderende wereld.” 

Welke opdracht was voor jou heel bijzonder en waarom?
“De afgelopen 35 jaar ontwikkelde Bex* zoveel moois. Campagnes die extreem doeltreffend, 
prikkelend of creatief waren. Die je echt in je ziel raakten. De campagnes waar ik nog 
regelmatig aan terugdenk, hadden allemaal maatschappelijke betekenis. Zoals de 
campagne ‘Wat is jouw idee’, die Nederland aanzette tot nadenken. Hoe komen we als land 
beter uit deze crisis? De campagne van Roche die het gesprek tussen MSpatiënten en hun 
naasten stimuleerde. Of de campagne voor Bartiméus Fonds, waarmee we Nederland bewust 
maakte van hoe het is om een visuele beperking te hebben of blind te zijn. Met die campagne 
wonnen we een European Excellence award voor beste campagne van de Benelux.” 

“Het meest bijzonder vond ik de ‘&COcampagne’ voor de Rijksoverheid. We vergrootten 
daarmee de vindbaarheid en zichtbaarheid van cliëntondersteuners in de WLZ en WMO. 
De campagne was extreem doeltreffend. Daarnaast zijn de strijd en de pijn die je kunt 
voelen als je de weg kwijtraakt in het zorglandschap zó herkenbaar en schrijnend. De juiste 
zorg krijgen in Nederland is allerminst simpel. Ik ben er extreem trots op dat we de mensen 
die het zorglandschap in Nederland toegankelijk maken met deze campagne zo succesvol 
wisten te profileren.” 

Wat zie jij de komende 
jaren als belangrijkste 
ontwikkeling binnen  
jouw vakgebied?
“In en extern wordt steeds meer 
gezien als een integraal geheel. Een 
sterk werkgeversmerk is niks zonder 
een sterk hoofdmerk. Je kunt nog 
zo’n mooie wervingscampagne 
maken, als je niks doet aan 
medewerkersbetrokkenheid loopt 
iedereen via de achterdeur weer 
naar buiten. Ik vind het een mooie 
ontwikkeling dat opdrachtgevers deze 
verbinding steeds meer zien. Dat leidt 
tot interessante opdrachten. Het gaat 
steeds minder om een los middel of 
een kortstondige actie en steeds meer 
over merk en reputatiemanagement.”  

Waarvan dromen  
jullie als team?
“De campagnes die we maken, 
zijn in veel gevallen gericht op de 
Nederlandse maatschappij. We 
dromen ervan dat we diezelfde 
impact ooit wereldwijd realiseren.”  

1 3

4 52

Marlon
van den 

Besselaar
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Join our team!
Kijk bij onze vacatures of kom 

vrijblijvend een kopje koffie drinken.

www.bexcommunicatie.nl
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“ Het communicatiever maken van 
de organisatie loopt als een rode 
draad door het werk”

Jan Wisse, Roche Nederland: “Wij zijn een internationaal bedrijf, maar ik vind het prettig te werken met 
een nationaal bureau met kennis van het lokale veld”, zegt Jan Wisse, corporate communications manager 
van Roche Nederland. De biotechnoloog startte zijn loopbaan aan bureaukant, bij Schuttelaar & Partners. 
Wisse werkte daarna bij brancheverenigingen en bij Bayer. Sinds 2020 werkt hij bij Roche. Bex* adviseert en 
ondersteunt Roche sinds 2017. “Negen van de tien keer beëindigt een nieuwe manager de relatie met het 
bestaande bureau”, zegt Jan. “Ik ben daar niet van. De samenwerking is prettig en gebalanceerd.”

Opdrachtgevers aan het woord Jan Wisse, corporate communications manager van Roche Nederland
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Stimuleren van dialoog
Bex* adviseert en ondersteunt Roche op een 
breed terrein. Bijvoorbeeld met het opzetten 
van 'mshebjenietalleen.nl', een platform voor 
MS patiënten waar de dialoog met partners, 
familieleden, collega’s en vrienden centraal 
staat. Ook voor naasten is het omgaan met 
onzekerheden van MS lastig. Onderdeel 
van het platform is een app met praktische 
vragen. “Toen ik zelf op een MS patiëntendag 
was, merkte ik hoezeer er behoefte is aan het 
stimuleren van dialoog. Het echtpaar waarvan 
de vrouw zei “Mijn man wil er nooit over praten” 
én de medewerkster in een ziekenhuis die 
bekende dat ze de ziekte voor haar werkgever 
en collega’s verzweeg, maakte diepe indruk 
op mij.” 

Slimmer zorgsysteem
Farmabedrijven hebben te maken met 
regelgeving die flinke beperkingen oplegt 
in de communicatie. Én met een kritische 
publieke opinie. Communicatie is erop gericht 
om een evenwichtig beeld te creëren bij de 
belangrijkste stakeholders. “We zijn in de 
afgelopen jaren anders gaan werken”, zegt Jan 
Wisse. “We zijn meer agile gaan werken, het 
netwerken is steeds belangrijker geworden. 
Roche wil een partner zijn bij het oplossen van 
problemen. We willen het zorgsysteem slimmer 
vormgeven. Onze medewerkers zijn mede 
daarom autonomer en flexibeler gaan werken.” 

Op corporate niveau zijn message houses 
beschikbaar. Die zijn gebruikt als basis om de 
Nederlandse boodschappen te formuleren, 
waarin ‘samenwerken’, ‘wetenschappelijke 
vooruitgang’ en ‘duurzaamheid’ de drie pijlers 
vormen. “Het communicatiever maken van 
de organisatie loopt als een rode draad door 
alle werkzaamheden. Dat doen we ook door 
de vaardigheden van een aantal collega's te 
trainen. Bex* heeft unieke trainingsfaciliteiten 
met de studio’s en het theater in eigen huis. 
Ik merk dat collega’s die getraind worden dat 
fijn vinden”, aldus Jan Wisse. 

Verbinder en katalysator
“Doing now what patients need next” is 
het motto van Roche. “Ons Research & 
Development budget is het grootste in de 
gezondheidszorg”, zegt Jan. “Omdat wij 
geloven dat wetenschappelijke innovatie de 
snelste weg is naar een betere gezondheid. 
Om dit te bereiken, is samenwerking nodig, 
tussen alle deelnemers in het hele ecosysteem 
van de gezondheidszorg. Bij Roche streven we 
ernaar een verbinder, katalysator en bijdrager 
te zijn in deze inspanning. Wij werken samen 
met partners om nieuwe benaderingen en 
oplossingen te creëren.”

Flinke ambitie 
Roche heeft als visie om drie tot vijf keer zoveel 
voordelen voor de patiënt te realiseren tegen 

de helft van de maatschappelijke kosten. 
Een flinke ambitie die heel inspirerend werkt. 
Jan Wisse: “Als je doet wat je deed, krijg je wat 
je kreeg. Wie échte verandering wil realiseren, 
stelt hoge doelen. Onze visie sluit nauw aan bij 
de gezondheidszorg die onder druk staat. Door 
samen te werken, realiseren we innovaties die 
maatschappelijke kosten verlagen én meer 
voordelen voor de patiënt opleveren.”   

Gepersonaliseerde zorg 
De belofte van gepersonaliseerde zorg is een 
verschuiving van symptoombestrijding naar 
het behandelen van de oorzaak en uiteindelijk 
het voorkomen van ziekte. “Dankzij de digitale 
revolutie hebben we nu de mogelijkheden, 
kennis en kunde om veel verder te kunnen 
gaan met verbeteringen in de zorg. Artsen 
kunnen met gepersonaliseerde zorg betere 
oplossingen bieden. Daarvoor moeten we 
gezondheidsdata slimmer gebruiken en 
analyseren. Wij werken aan het omzetten van 
beschikbare gezondheidszorggegevens in 
bruikbare informatie", zegt Jan Wisse. 
 

“ Wij geloven dat wetenschappelijke 
innovatie de snelste weg is naar 
een betere gezondheid”
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Karel
Zwaan

“ Ik denk dat ze bij Bex* niet weten 
hoe verknocht ik aan ze ben”

Karel Zwaan was begin 2003 de tweede medewerker op de Amsterdamse vestiging van Bex* aan de 
Danzigerkade. Als communicatieadviseur werd hij vanaf dag één in het diepe gegooid. “Ik was redelijk 
onverschrokken. Het schrijven van een speech voor - toen nog - prinses Máxima stond gewoon op mijn 
to-dolijst. Ik had niet in de gaten hoe bijzonder het allemaal was.” 

Ex-Bex* Karel Zwaan

Hoe kwam jij terecht bij Bex*?
“Ik was woordvoerder bij Tempo Team en 
volgde bij Bex* workshops over omgaan 
met de media en issuemanagement. 
Vrijwel meteen daarna werd ik gevraagd bij 
het bureau te komen werken. Bex* zocht 
communicatieadviseurs voor het kantoor in 
Amsterdam en blijkbaar maakte ik een goede 
indruk. Ik gooide zelf in ieder geval geen balletje 
op. Dat durfde ik niet eens, want ik keek erg op 
tegen Bex*. In de workshops ging het over grote 
bedrijven als Interpolis en Logitech. Ik dacht: 
‘Wow!’. Dus toen Bex* mij vroeg voor het 
kantoor in Amsterdam, zei ik direct ‘ja’.”

Wat trof je in Amsterdam aan?
“Er lag heel veel werk op me te wachten. 
Ik was op dat moment de enige medewerker 
naast de directeur. Die was druk bezig met een 
crisisopdracht, dus ik kreeg zijn agenda met 
de opmerking: ‘Dit is wat je moet doen’. En 
dat ben ik gaan doen. Ik werkte bijvoorbeeld 
voor de Commissie PaVEM (Participatie van 
Vrouwen uit Etnische Minderheidsgroepen). 
Paul Rosenmöller, oudfractievoorzitter van 
GroenLinks, was voorzitter van die commissie 
en prinses Máxima had er ook zitting in. Een 
steilere leercurve was er niet. Het schrijven 
van een speech voor Máxima stond gewoon 
op mijn todolijst. Voor een ander project zat 
ik meerdere keren om tafel met oudpoliticus 
Ed Nijpels. Ik had niet in de gaten hoe bijzonder 
het allemaal was.”           
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Wat heb jij nu nog aan de hier opgedane 
ervaring?
“Voor mij draait de Bex*cultuur om vakman
schap. Dat heeft puur te maken met de passie 
voor communicatie. Niet voor ‘wat verdienen 
we aan een klant’, maar de oprechte interesse 
voor zijn/haar vraagstuk. Nu ik voor mezelf 
werk, probeer ik het op dezelfde manier aan te 
pakken. Ik moet het vooral leuk vinden, want 
anders zeg ik nee. Die bevlogenheid kreeg 
ik mee bij Bex*. Er is niets mooier dan bij een 
ondernemer het licht aandoen. Laten zien waar 
de oplossing zit voor zijn vraag door er samen 
over na te denken. Door te begrijpen wat je 
het best kunt doen. Of zoals Johan Cruijff zei: 
‘Je gaat het pas zien als je het doorhebt’.”     

Van wie bij Bex* leerde je het meest?
“Dat zijn zoveel mensen. Ik denk bijvoorbeeld 
nog heel vaak: ‘Wat zou Peter van den 
Besselaar doen?’. En dat is vaak 180 graden 
anders dan wat ik zou doen. Toch doe ik 
het regelmatig net als hij. Van Noud Bex 
leerde ik veel over gestructureerd zijn. En ik 
ben hartstikke trots dat Jhorna Erkens  die 
mij opvolgde bij EY  en Serge van Rooij nu 
directeur zijn bij Bex*. Petje af.” 

Hoe kijk jij terug op je tijd bij Bex*?
“Ik denk dat ze bij Bex* niet weten hoe 
verknocht ik aan ze ben. Het is hetzelfde 
gevoel als toen Max Verstappen na het 
behalen van zijn wereldtitel ‘I love you guys’ 

zei tegen zijn team. Zo kijk ik terug op mijn 
relatief korte tijd bij Bex*. Die paar jaar 
waren vormend voor mij. Daarna had ik een 
succesvolle carrière in communicatie en 
marketing. Ik werkte voor mooie merken en 
voor prachtige opdrachtgevers, maar dat had 
ik nooit gekund zonder de Bex*ervaring.”

Welke herinnering blijft je het meest bij?
“Het is een optelsom van dierbare momenten. 
De sfeer bij Bex*. De oprechte blijheid als ik 
op kantoor in Eindhoven kom. Dat merk ik 
zelfs nu nog als ik oudcollega’s tegenkom. 
Het voelt meteen vertrouwd. En wat ook leuk 
was: het rebelspesterige van Amsterdam 

naar Eindhoven. Ik herinner me nog dat ik 
ooit een cursus ‘cold calling’ gaf. De collega’s 
in Eindhoven vonden dat heel lastig, terwijl 
ik dacht: ‘Je kunt toch gewoon bellen?’ Die 
jeugdige rebelsheid staat me nog goed bij.”

Bex* bestaat nu 35 jaar. Wat voor gevoel 
geeft dat jou?
“Ik vind het heel knap dat Bex* is ‘losgemaakt’ 
van de oprichters. Als Noud stopt, gaat Bex* 
gewoon door. En dat is te danken aan de 
oprechtheid van de dienstverlening en het 
leveren van het beste communicatieadvies. 
Puur vanuit het ambacht.”

“ Voor mij draait de Bex*cultuur om 
vakmanschap. Dat heeft puur te maken  
met de passie voor communicatie.”

“ Er is niets mooiers dan 
bij een ondernemer 
het licht aan doen”
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“ De papa & mama cultuur 
zeiden we als één van de 
eerste bedrijven gedag”

Gepensioneerd communicatiemanager Henk Hoogakker is er nog steeds trots op dat 
hij bij Volvo Car - en later NedCar - carte blanche kreeg voor interne communicatie. 
“In onze fabriek hadden we diverse vraagstukken waarvoor we adviseurs van 
het pas gestarte communicatiebureau Bex/van der Schans Public Relations 
adviseurs inschakelden. Van het verbeteren van het werkoverleg tot een 
campagne voor energiebesparing.”

Volvo Car was een ware snoepwinkel voor ambitieuze communicatiemensen. Het werk voor 
productiebedrijven was in de begintijd sowieso heel bepalend voor het DNA van Bex*. Henk: 
“Volvo Car behoorde bij de voorlopers in het bedrijfsleven waar de papa & mamacultuur  doen 
wat de chef zegt  gedag werd gezegd en medewerkers méér eigen verantwoordelijkheid 
kregen. Om iedereen mee te krijgen, gingen we het echt samen doen. 

In de productiehallen hingen de productiecijfers veertig jaar geleden al 
aan de muur om de duizenden fabriekmedewerkers te informeren. 
Daarnaast bereikten we ze met heel effectieve campagnes, die 
we samen met Bex* ontwikkelden. Zo verdienden we de kosten 
van de energiebesparingscampagne bijvoorbeeld dik terug 
dankzij een lagere energierekening. We schreven een 
ideeënwedstrijd uit. De winnaar die het beste idee om te 
besparen had, won de Olympische mantel van bokser 
Arnold Vanderlyde. Bij mij thuis hangt nog een foto 
waar ik samen met hem opsta.”

Terug in de tijd met oud-opdrachtgevers Henk Hoogakker, Volvo Car - NedCar

“ We verdienden de kosten van de 
energiebesparingscampagne dik terug 
dankzij een lagere energierekening”
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Nawoord

35 jaar geschiedenis. Een mooi moment om even stil te staan. 
Niet alleen bij de afgelopen 35 jaar, maar juist ook bij de toekomst. 
Want achterom kijken doen we maar even. We kijken vooruit… 
want daar is het te doen.

Vanaf nu kijken we 
alleen nog vooruit!

We trapten het jaar 2022 af met het 
Bex*manifest. Daarin deden wij onszelf een 
aantal beloften: 
Wij verbinden
Wij zijn één team
Wij hebben lef
Wij groeien
Wij leveren
Wij veroveren de wereld
Wij juichen

Eén belofte springt er voor mij telkens weer 
uit. Wij hebben lef. Ik vind lef een mooi woord. 
Een spannend woord. Een woord met een 
heel onderscheidende belofte. En ik vraag mij 
hardop af: hebben we lef? 

Wat is lef? Lef is voor mij anders dan anders 
durven zijn. Je hoofd boven het maaiveld 
uitsteken. Gebaande paden verlaten. Ogen 
dicht en springen. In de historie van Bex* zie ik 
vele voorbeelden van lef. In de manier waarop 
we met heel verrassende oplossingen kwamen 
voor onze opdrachtgevers. In de manier 
waarop wij elkaar als collega’s uitdaagden om 
tot het onverwachte te komen. Ik zie lef in de 
mensen die we in de loop van de jaren om ons 
heen verzamelden.

Maar ik zie ook dat lef op dit moment niet 
het eerste etiket is dat ik op ons bureau zou 
plakken. Door heel veel ontwikkelingen is lef 

zelfs een beetje weggezakt. Dus het is de 
hoogste tijd om het stof van dat woord af te 
blazen. Een poetsdoek eroverheen te halen en 
het woord weer glans te geven. 

Waarom? 
Ik ben ervan overtuigd dat lef ons veel brengt. 
Ons werk nét wat spannender maakt. Maar 
vooral ons de drive geeft om grote sprongen 
te maken. Om nieuwe dingen uit te proberen. 
Om spannende samenwerkingen aan te gaan. 
Om fouten te maken en daarvan te leren. 
Om kritisch naar onszelf te durven kijken. 
En dat is nodig. In een tijd waarin de ene crisis 
de andere steeds sneller opvolgt. Waarin 
(technologische) ontwikkelingen elkaar steeds 
sneller opvolgen. In een tijd waarin stilstaan 
meer dan ooit achteruitgang betekent.

Eén ding zal niet veranderen. Dat is onze 
continue drive om kwaliteit te leveren. Kwaliteit 
is een vereiste. Daar mag je ons keer op keer 
op toetsen. Ik ben ervan overtuigd dat we met 
de combinatie van kwaliteit en lef de wereld 
gaan veroveren. En dat we aan het eind van 
elke opdracht juichen. Samen met onze 
opdrachtgevers en met onze handen hoog in 
de lucht. 

Op naar de volgende 35 jaar!

Jhorna
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